
國立臺南藝術大學藝術史學系 
徵聘專任師資公告 

一、職級及聘任日期： 

助理教授以上教師，預計自 109年 8月 1日後以實際到職日起聘。 

 

二、申請資格及名額： 

1.領域：文化資產調研、現當代藝術各 1名。 

2.具國內外大學藝術史相關領域博士學位，已獲副教授資格者尤佳。 

3.具 3年以上文化資產調研或現當代藝術相關之教學或實務經驗。 

 

三、申請文件： 

1.國立臺南藝術大學擬聘教師資料表（至本校人事室網站下載：

https://personnel.tnnua.edu.tw/files/14-1013-18941,r179-1.php?Lang=zh-tw

）。 

2.畢業證書及成績單影本。（持國外學歷者須附中文譯本並完成駐外單位驗

證，另已有教師證書者免附成績單） 

3.教師證書影本。（無者免附） 

4.個人履歷表。 

5.五年內著作目錄。（含 SSCI、TSSCI及國內外相關期刊論文、國內外研

討會論文、獲獎紀錄、研究計畫報告、產學合作計畫報告等） 

6.三年以上文化資產調研或現當代藝術工作經驗之證明文件。  

7.推薦函二封。（可由推薦人直接郵寄至本系） 

8.六門可教授課程之授課大綱。 

 

四、收件截止日及聯絡方式： 

1.收件截止日：109年 4月 30日止。（以郵戳為憑） 

2.郵寄地址：72045臺南市官田區大崎里 66號。 

國立臺南藝術大學藝術史學系(信封請註明應徵專任教師) 

3.連絡電話：（06）6930100轉 2612。陳小姐 

4.電子信箱：em1821@tnnua.edu.tw 

 

五、備註: 

1.本系初審通後，將另行安排面談、演講（交通費請自理），未能如期參加
者視同放棄應徵。 

2.審查資料恕不退還，如需取回檢附之資料，請附貼足郵資之回郵信封。 
3.投件應徵者視為同意本校依個人資料保護法及相關法規，於本次徵聘作業
期間使用蒐集、處理及利用個人相關資料。 
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Full-time Faculty Position 
 

Department of Art History 
Tainan National University of the Arts 

Tel: 886-6-6930100(#2612)；Email: em1821@tnnus.edu.tw 

No.66, Daqi, Guantian Dist., Tainan City 72045, Taiwan (R.O.C.) 

 
The Department of Art History of Tainan National University of the Arts invites application for two 

faculty positions at all ranks (Assistant, Associate, or Full Professor) to begin in August 2020. 

 

The Department of Art History seeks two scholars with a strong commitment to cultural heritage 

research and contemporary art studies, respectively. Applicants must have earned a Ph.D. degree in 

art history or related fields with a minimum of three-year teaching or related work experience in the 

two aforementioned areas. Ideal candidates will have held the position as associate professor. 

Chinese proficiency is also a plus. Responsibilities will include teaching at undergraduate and 

graduate levels, thesis supervision, student advising and administrative/committee services. 

 

Submissions must be postmarked by April 30, 2020. The application packet should include the 

following: 

 

1. Application form (Please download from our website: 

https://personnel.tnnua.edu.tw/files/14-1013-18941,r179-1.php?Lang=zh-tw ) 

2. Curriculum vitae 

3. List of publications 

4. Copy of Ph.D. diploma 

5. Transcript of the highest degree (or Teacher Certificate) 

6. Copy of Teacher Certificate issued by Ministry of Education, Taiwan R.O.C. (if any) 

7. Representative publications: up to five academic works published after April, 2015 (also 

includes, for examples, journal articles, awards, research project reports and industry-academia 

research reports) 

8. Evidence of three-year work experience in the fields of cultural heritage research or 

contemporary arts 

9. Two reference letters 

10. Syllabi for six courses (three courses each for undergraduate and graduate students) 

 

The application packet should be mailed directly to: 

Dr. Li-pen Yu 

Director  

Department of Art History 

Tainan National University of the Arts 

No.66, Daqi, Guantian Dist.,  

Tainan City 72045,  

Taiwan (R.O.C.) 

 

For further information, please contact: 

Ms. Chen 

E-mail: em1821@tnnua.edu.tw 

Tel: 886-6-6930100 (#2612) 
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